
Q1: Geeft een zonnepark lichtreflectie? 

Zonnepanelen schitteren nauwelijks, aangezien het de bedoeling is om zoveel mogelijk licht te 

vangen en om te zetten in elektriciteit. Wij minimaliseren de schittering door zonnepanelen te 

gebruiken met een antireflectie coating. Dit zorgt ervoor dat eventuele schittering onder 

landelijke normen blijft en er geen gevaar dreigt voor verkeer en geen hinder ontstaat voor 

omwonenden.  

 

Q2: Wat is de invloed van een zonnepark op de gezondheid van omwonenden? 

Er zijn geen aanwijzingen of onderzoeken die aantonen dat een zonnepark invloed heeft op de 

gezondheid van mensen.   

 

Q3: Kan ik financieel participeren? 

Ja dit kan. Door voor eenmalig €10,- lid te worden van burgercoöperatie Drechtse Energie wordt 

het mogelijk om financieel deel te nemen in het project.  Leden kunnen met participaties van 

€250 deelnemen.  Omwonenden en bewoners uit Zwijndrecht hebben voorrang.  We streven 

naar zoveel mogelijk deelnemers.  Je kunt nu al aangeven belangstelling te hebben om te 

financieel te participeren. Wanneer meer bekend is over kosten en opbrengsten zal een 

informatiefolder worden gemaakt. Dan hoeft er pas definitief te worden besloten of iemand wil 

deelnemen. 

 

Q4: In hoeverre is er sprake van waardevermindering van mijn huis als gevolg van het 

zonnepark? 

De invloed van een zonnepark op de waarde van direct aanliggende woningen is situatie-

specifiek. Indien er een omgevingsvergunning wordt vergeven, kunnen bewoners indien zij 

denken dat er waardedaling is een planschadeclaim indienen bij de gemeente. Wij sluiten een 

planschadeovereenkomst met de gemeente waarin we vastleggen dat wij eventuele gegronde 

claims honoreren. Of er daadwerkelijk sprake is van waardevermindering wordt beoordeeld door 

een onafhankelijk expert. 

 

Q5: Wat is het effect van dit zonnepark op onze stroomvoorziening? 

Het zonnepark heeft geen directe invloed op de stroomvoorziening binnenshuis. Het zonnepark 

wordt separaat aangesloten op het hoogspanningsnet, terwijl huizen zijn aangesloten op het 

laagspanningsnet. Tussen deze spanningsnetten liggen stations die de stroom verdelen. De 

stroom kan dus niet rechtstreeks naar omliggende huizen getransporteerd worden. Het heeft dus 

geen invloed op het terug leveren van zon op dak. 

 

Q6: Geeft een zonnepark geluid? 

Zonnepanelen maken geen geluid. De transformatoren produceren wel zeer beperkt geluid. Dit 

is vergelijkbaar met het geluid dat u hoort in een rustige woonwijk. De transformatoren staan in 

een goed geïsoleerd gebouw en worden niet aan de randen van het zonnepark geplaatst, 

waardoor het geluid aan de rand van het park niet hoorbaar is. 

 

Q7: Wat moeten we doen als we hinder hebben tijdens de bouw van het zonnepark? 



Initiatiefnemers streven ernaar om geen hinder te veroorzaken tijdens de bouw. Mocht het zo 

zijn dat u toch hinder ervaart dan kunt u dat via een vast aanspreekpunt melden. Te zijner tijd 

wordt hier informatie over verspreid. 

 

Q8: Wat moeten we doen als we hinder ervaren nadat het zonnepark gebouwd is?  

De initiatiefnemers zorgen voor een aanspreekpunten tijdens de realisatie en beheerfase. 

Initiatiefnemers blijven gedurende de exploitatie het aanspreekpunt van het zonnepark. Te zijner 

tijd wordt hier informatie over verspreid. 

 

Q9: Een zonnepark krijgt voor 25 jaar een vergunning. Wat gebeurt er met het zonnepark 

als de vergunning is verlopen? 

Initiatiefnemers spreken bij elk zonnepark met de gemeente af om het zonnepark na het aflopen 

van de vergunning op te ruimen en de percelen in oorspronkelijke staat terug te brengen.  

 

Q10: Wat gebeurt er met de materialen van het zonnepark? 

Na 25 jaar produceren de zonnepanelen niet meer zoveel energie als in het begin. Toch 

produceren ze nog steeds stroom. Na 25 jaar kunnen we de keuze maken om de zonnepanelen 

te recyclen of ze over te dragen aan mensen die ze nog willen gebruiken. Tegenwoordig kan al 

99% van de materialen van het zonnepark gerecycled worden.  

 

Q11: Hoe wordt er rekening gehouden met de landschapswaarden? 

Wij streven naar een zo goed mogelijke landschappelijke inpassing van onze zonneparken. 

Daarom stellen wij een externe landschapsarchitect aan die een landschapsplan voor de 

inpassing van het zonnepark maakt. Dit start met een onderzoek naar het landschap van zowel 

naar de huidige situatie als de geschiedenis van het landschap. Ook bezoekt de 

landschapsarchitect de projectlocatie. Het concept landschapsplan bespreken we met de 

omgeving om zo gezamenlijk te bepalen hoe het zonnepark het beste kan worden ingepast. 

 

Q12: Hoe wordt er rekening gehouden met de ecologie? 

Wij streven naar behoud van de lokale natuur en versterken van biodiversiteit. Het heeft onze 

grote voorkeur om deze te ontwikkelen en daarmee van ecologische meerwaarde te zijn. Wij 

stellen een ecoloog aan die een ecologisch inpassingsplan voor het zonnepark maakt. Dit start 

met een veldbezoek naar de aanwezigheid van verschillende groepssoorten, zoals onder andere 

broedvogels, vleermuizen, grondgebonden zoogdieren, reptielen, vissen en planten. Aan de hand 

van deze informatie komt de ecoloog met een advies voor de inrichting van het zonnepark. Ook 

is er contact met de lokale natuurverenigingen om mee te denken over het plan. Zij kennen het 

gebied immers het beste. 

 

Q13: Hoe blijf ik op de hoogte van de ontwikkelingen? 

Wij doen onze best om de omgeving zo goed mogelijk op de hoogte te houden tijdens de 

realisatie van het zonnepark. Ook als het zonnepark er eenmaal staat kunnen er mededelingen 

zijn, bijvoorbeeld over onderhoud of mogelijke reparaties. De meest recente informatie wordt 

geplaatst op het participatie platform Denk Mee. U kunt uw mailadres achterlaten op de 

https://denkmee.drechtstedenenergie.nl/denkmee/projects/11156


bijeenkomst, of een mail sturen naar zonneparkkijfhoek@drechtseenergie.nl als u op de hoogte 

gehouden wilt worden. 

 

Q14: Kan het zonnepark worden aangesloten aan het net? 

Bij het opstellen van de RES is Stedin betrokken geweest. Zij hebben aangegeven wat de 

(on)mogelijkheden in de regio zijn. De realisatie van Zonnepark Kijfhoek is haalbaar. Wegens het 

belang van de netaansluiting wordt contact gehouden met Stedin. 

 

Q15: Zijn jullie verzekerd voor brand-/gevolgschade? 

Zonnepanelen bevatten geen brandbare deeltjes waardoor de kans op een brand zeer gering is. 

In de onwaarschijnlijke situatie dat het zonnepark toch aantoonbaar materiële schade op 

omliggende elementen veroorzaakt zijn wij hiervoor verzekerd. 

 

Q16: Hoe groot wordt het zonnepark? 

In de RES staan uitgangspunten beschreven. Dit betekent niet dat het zonnepark precies zo wordt 

vormgegeven als in de RES staat beschreven. De slogan van de initiatiefnemers luidt: 

 “Door de omgeving gedragen, haalbaar en financierbaar zonnepark met maatschappelijke 

meerwaarde”  

De initiatiefnemers willen het uiteindelijke formaat van het zonnepark met de omwonenden, 

stakeholders en de gemeente afstemmen. Er zijn twee belangrijke aspecten die meespelen in het 

uiteindelijke formaat, dat zijn:  

1) De koppelkansen, wat willen we naast de opwekking van duurzame energie nog meer 

bereiken. Om de koppelkansen te kunnen financieren hebben we middelen nodig. 

2) De netaansluiting die Stedin ter beschikking kan stellen. Het aanleggen van de kabel heeft 

een grote impact op de businesscase dus a.d.h.v. de beschikbaarheid hiervan heeft grote 

impact op de omvang. 

 

Waarom is de maximale hoogte van de panelen 2.40 meter? 

Er zijn twee belangrijke aspecten die meetellen bij het bepalen van de hoogte van de panelen, 

namelijk biodiversiteit/ecologie en energieopwek.  

Allereerst ecologie en biodiversiteit. Hoe hoger de panelen boven de grond beginnen, hoe meer 

licht er bij de bodem komt. Hierdoor kan er meer vegetatie onder de stellages groeien wat de 

biodiversiteit stimuleert. Bij Zonnepark Kijfhoek wordt een minimale onder ruimte van 50 

centimeter aangehouden. Een tweede reden is de energieopwek. Met maximaal 2.40 meter 

kunnen in een zuid opstelling 3 panelen boven elkaar op één stellage worden geplaatst. Wanneer 

ervoor wordt gekozen om de stellages lager (bijvoorbeeld 2 panelen hoog) te maken, gaat er een 

stuk van de energieopwek ‘verloren’. Deze opwek moet dan op een andere manier of op een 

andere locatie worden opgewekt om evenveel energie op te wekken. 

 

Omdat het gemaakte ontwerp bijna overal het zicht op de zonnepanelen wegneemt, kiezen de 

initiatiefnemers voor een stellagehoogte waarbij veel ruimte voor ecologie en energieopwek is. 
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Heeft u andere vragen die niet in deze FAQ staan? Laat het ons dan vooral weten! Dit kan door een 

reactie achter te laten op dit platform of door een mail te sturen naar 

zonneparkkijfhoek@drechtseenergie.nl  
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